
PROTOKOL 


z przeprowadzenia dyskusji pubJicznej nad rozwi~zaniami przyjrrtymi w projekcie 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 182/912009 w rejonie 

ul. Dworzysko i ul. Lanowej w Rzeszowie w dniu 28 listopada 2012 r. 

Protok61 sporz'ldzono w dniu 28 listopada 2012 r. , w Biurze Rozwoju Miasta Rzeszowa przy 
ul. Siowackiego 9 w Rzeszowie, przez Maigorzat~ Bielend~ , pracownika Biura Rozwoju 
Miasta Rzeszowa. 

Na podstawie art.17 pkt 10 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. 0 planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (tekst jedn. Dz.U. z 2012 r. poz. 647) w dniu 28 listopada przeprowadzono 
dyskusj~ publiczn'l nad przyj ~tymi rozwi'lzaniami w projekcie Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 182/9/2009 w rejonie ul. Dworzysko i L11. Lanowej 
w Rzeszowie 

1. Lista obecnosci stanowi zai'lcznik do protokoiu. 
Otwarcie dyskusji publicznej 0 godz. 11 00 

- powitanie zebranych. 

II. Gios w dyskusji zabrali : 

1. 	 Pani mgr into arch. Anna Rainczuk, Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa, 
ul. Siowackiego 9, Rzesz6w. 

Pani Dyrektor powitaia gosci przybyiych na dyskusj~ publiczn'l. Poinformowala, ze dyskusja 
zorganizowana jest w czasie wyiozenia do publicznego wgl'ldu projektu planu N r 182/9/2009 
w rejonie ul. Dworzysko i ul. Lanowej w Rzeszowie i ma na celu prezentacj~ projektu 
om6wienie przyj~tych w nim ustalen i udzielenie informacji dotycz'lcych rozwi'lzan 
planistycznych dla terenu poiozonego na osiedlu Przybysz6wka, po p61nocnej stronie 
ul. Krakowskiej. Przedstawila takZe procedur~ i zasady sporz'ldzania Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego oraz przypomniaia 0 mozliwosci skiadania uwag do 
projektu planu, do dnia 28 grudnia 2012 r. Nast~pnie poprosiia projektantk~ planu pani'l mgr 
inz. arch . Ann~ Dyrkacz , 0 zaprezentowanie tematu oraz uzasadnienie celu, a takze 
zasadnosci opracowania planu dla tego terenu. 

2. 	 Pani mgr inz. arch. Anna Dyrkacz - projektant Biura Rozwoju Miasta Rzeszo wa, 
pracuj'lca pod kierunkiem pani mgr Violetty Blotko, gi6wnego specjalisty z Biura 
Rozwoju Miasta Rzeszowa, kierownika zespoiu projektowego . 

Pani Anna Dyrkacz przedstawiia procedur(( sporz'ldzenia projektu planu oraz zaprezentowaia 
materialy planistyczne , przedstawione na planszach inwentaryzacj i urbanistycznej , struktury 
wlasnosci, infrastruktury technicznej i powi'lzan komunikacyjnych, oceny warunk6w 
ekofizjograficznych oraz Studium Uwarunkowan Kierunk6w Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Rzeszowa. 
W dniu 28 kwietnia 2009 r. Rada Miasta Rzeszowa podj~ia uchwai~ 0 przystqpieniu do 
sporz'ldzenia planu. Opracowaniem obj~to obszar 0 powierzchni ok. 92 [hal, poiozony na 
osiedlu Przybysz6wka, po p6inocnej stronie drogi krajowej Nr 4 (ul. Krako wskiej) . Granice 
planu obejmuj'l tereny przy ulicach: Dworzysko, Szlacheckiej, Lanowej, Ceramicznej , 
Magnackiej i Krakowskiej. Plan obejmuje teren od ulicy Krakowskiej do granicy 
obowi'lzuj'lcego MPZP Nr 15611112007 w rejonie "Rzesz6w-Dworzysko" oraz przylega od 
strony zachodniej do granicy MPZP 167/6/2008 "Droga na Dworzysku" (obecnie w trakcie 



opraeowania) i od strony wsehodniej do graniey MPZP 183/ 10/2009- "Dworskie Ogrody" 
(obeenie w trakeie opraeowania). Z opraeowania ekofizjograficznego wynika, ze 
przedmiotowy teren eharakteryzuje si~ korzystnymi warunkami solarnymi, termieznymi 
i wilgotnoseiowymi. Jest to bardzo atrakcyjny teren pod zabudow~ jednorodzinnq. 
Post~pujqea urbanizaeja osiedla Przybysz6wka wymaga przygotowania teren6w pod 
zabudow~, w tym r6wniez systemu komunikaeji drogowej. Na dziell dzisiejszy na terenie 
osiedla drogi majq szerokosc od 3,5 do 5 m i sqjedynie drogami dojazdowymi do istniejqcej 
zabudowy mieszkaniowej. Do niedawna przedmiotowy teren poza pasem zaj~tym przez 
zabudow~ wzdluz ul. Krakowskiej, stanowil tereny rolne. W ehwili obeenej ez~sc teren6w 
pozostaje nadal terenami upraw rolnych, a ez~sc jest odiogowana. Zabudowie mieszkaniowej 
jednorodzinnej towarzyszq tereny zieleni przydomowej, sady i ogr6dki dziaikowe. Ze 
wzgl~du na ez~seiowo historyezne zainwestowanie, teren ten wymaga zaprojektowania 
nowego lokalnego ukiadu komunikaeyjnego, przystosowanego do wsp6lczesnego nat~zenia 
ruehu i obowiqzujqeyeh przepis6w, mogqeego obsiuzyc nowe atrakeyjne tereny 
mieszkaniowe. 
Nast~pnie projektantka om6wiia koneepcj~ nowego systemu powiqzan drogowyeh na caiym 
osiedlu i przedstawiia uwarunkowania wynikajqee z przebiegu sieei infrastruktury technicznej 
oraz uwarunkowania historyezne. Poinformowala. ze wszystkie te ezynniki zostaiy 
uwzgl~dnione w projekcie planu. 
Projekt planu zosta1 pozytywnie zaopiniowany i uzgodniony przez wiasciwe organy, w tym 
Miejskq Komisj~ Urbanistyezno-Arehitektonieznq i nast~pnie wy1ozony do publieznego 
wglqdu na okres od 14 listopada do 7 grudnia 2012 r. Do dnia 28 grudnia 2012 r. mozna 
skladac uwagi do projektu planu. 
W dalszej ez~sei prezentaeji om6wione zosta1y ustalenia przyj~te w projekeie planu. 
W planie wyznaezono tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej , tereny zabudowy 
jednorodzinnej z dopuszezeniem us1ug, tereny uslugowe z dopuszczeniem zabudowy 
mieszkaniowej , tereny uslugowe, tereny zieleni parkowej oraz tereny zieleni chronionej 
wzd1uz ul. Dworzysko wraz ze strefami oehrony konserwatorskiej. 
Zaprojektowano nowe eiqgi komunikaeyjne, w opareiu 0 koncepej~ uk1adu komunikaeyjnego 
zawartq w Studium Uwarunkowan i Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
Rzeszowa. Wi~kszosc istniejqeyeh dr6g pozostanie jako drogi wewn~trzne lub ciqgi pieszo
jezdne. 

Prowadzenie dyskusji publieznej przej~la pani Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzesz6w. 
Poprosi1a zebranyeh 0 zadawanie pytan do przedmiotowego projektu planu i poinformowa1a, 
ze z przeprowadzonej dyskusji zostanie spisany protok6L 

3. 	 Pan Wojciech Prusak, pani Beata Prusak-Szczupaj, pan Janusz Lysiak, pan 
Lukasz Wos, pan Piotr Prusak, pan Michal Wylai, pan Miroslaw Dynia, pani 
Elzbieta Nawloka 

Zagadnienia porus zane w dyskusji (dotyczq 1.KDD ,[DWl, 6.KXlKD. 2.KDW): 

Pan Wojeieeh Prusak zapytal 0 kategori~ drogi serwisowej [DW] zaprojektowanej wzd1uz ul. 
Krakowskiej. W jaki spos6b b~dzie odbywac si~ rueh, gdzie projektowane jest w1qezenie do 
ul. Krakowskiej, ezy b~dq montowane ekrany akustyezne lub inne zabezpieczenia oraz ezy 
istnieje mozliwosc nie zgodzenia si~ na sprzedaz gruntu pod t~ drog\. Wyrazil sw6j sprzeciw 
wobee drogi [DW] . 



Pani Beata Prusak-Szczupaj poinfolmowala, ze nie zgadza si~ na poszerzenie istniejqcej drogi 
dojazdowej (dot. 1.KDD), z uwagi na fakt, iz jej budynek rnieszkalny, w kt6ryrn prowadzi 
dzialalnosc gospodarczq b~dzie usytuowany zbyt blisko pasa drogowego, co wplynie 
negatywnie na prowadzonq przez niq dzialalnosc. Wnioskuje 0 pozostawienie stanu 
istniejqcego. 

Pan Janusz Lysiak wyrazil sw6j sprzeciw wobec poszerzenia istniejqcej drogi dojazdowej 
(dOl. 1.KDD) kosztern jego nieruchornosci , poniewaz dojazd do jego nieruchornosci jest 
zapewniony z ul. Dworzysko droga wewn~trznq 

Pan Lukasz Wos wyrazil sw6j sprzeciw wobec poszerzenia istniejqcej drogi dojazdowej (dol. 
l.KDD) kosztern jego nieruchornosci, poniewaz dojazd do jego nieruchornosci jest 
zapewniony z ul. Dworzysko drogq wewn~trznq. 

Pan Piotr Prusak wyrazil sw6j sprzeciw wobec poszerzenia istniejqcej drogi dojazdowej (dOl. 
1.KDD) oraz drogi wewnytrznej [DW] na jego posiadlosci. Nie zgadza si~ r6wniez 
z projektowanym ciqgiern pieszo-jezdnym (dot. 6. KXlKD) , poniewaz w spos6b niekorzystny 
dzieli jego nieruchornosc. 

Pan Michal Wylaz stwierdzil ze posiada dojazdy do swojej dzialki i nie potrzebuje 
dodatkowego dojazdu . Wyrazil sw6j sprzeciw wobec projektowanego ciqgu pieszo-jezdnego 
(dot. 6.KXlKD), takie sarno zdanie wyrazily takZe : pani Elzbieta Nawloka i pan Piotr Prusak. 

Pan Miroslaw Dynia nie zgadza si~ na poszerzenie ul. Szlacheckiej kosztem jednej strony 
(dot. 2.KDW). Uwaza, ze wszyscy rnieszkancy w okolicy projektowanej drogi I.KDD (od ul. 
Krakowskiej do gazociqgu wysokopr~znego 0 700) majq dojazd i nikt nie potrzebuje 
projektowania nowej drogi. Przedstawil propozycj~ dla terenu na p6lnoc od gazociqgu 0 700, 
kt6ry posiada dojazd od ul. Lanowej . Takie sarno zdanie wyrazili r6wniez : pani Maria 
Kocon, pani Beata Prusak-Szczupaj, pan Wojciech Prusak, pan Piotr Prusak, pani Danuta 
Prusak, pani Ewa Prusak, pani Malgorzata Prusak, pan Pawel Prusak, pan Janusz Lysiak, pani 
Barbara Lysiak, pan Lukasz Wos. 

W odpowiedzi pani mgr inz. arch. Anna Rainczuk poinforrnowala, ze droga serwisowa [DW] 
na terenie rniasta jest czysciq drogi I.KDG - ul. Krakowskiej i z drogi gl6wnej jest 
wydzielona liniq podzialu wewnytrznego. Projektowana jest na calej dlugosci ul. Krakowskiej 
i rna za zadanie wyprowadzenie ruchu z teren6w mieszkaniowych zlokalizowanych przy 
drodze g16wnej. Wyjazd na ul. Krakowskq b~dzie rnozliwy jedynie w dw6ch rniejscach 
w granicy planu: projektowanq drogq dojazdowq I .KDD i projektowanq drogq lokalnq 4.KDL 
oraz od zachodu, poza granicq planu projektowanq drogq g16wnq KDG - "Droga na 
Dworzysku" i ul. Ceramicznq od wschodu poza granicq opracowania. Dlatego tez 
projektowana droga l.KDD jest jednyrn z wazniejszych elernent6w ukladu komunikacyjnego 
osiedla i jej przebieg jest uwarunkowany istniejqcym zainwestowaniern terenu. Droga ta 
sluzyc bydzie jedynie obsludze osiedlowej zabudowy mieszkaniowej. Dojazd do strefy 
ekonornicznej odbywac siy bydzie projektowanq drogq gl6wnq KDG - "Droga na Dworzysku" 
poza granicq opracowania. Ponadto projektowane drogi i ciqgi pieszo-jezdne majq za zadanie 
zapewnienie dojazdu do wszystkich dzialek budowlanych. Bez zapewnienia tego dojazdu nie 
rnozna wyznaczyc w planie teren6w mieszkaniowych. 
W sprawie ekran6w akustycznych stwierdzila, ze w projekcie planu nie ma wyrnogu 
lokalizacji ekran6w, a jedynie dopuszczenie. 



4. Pan Andrzej Krzywkowski, Pani Urszula Slusarz 

Zagadnienia poruszane w dyskusji (dotyczq 1.KXIZP .2. ZP): 
Pan Andrzej Krzywkowski wyrazil sw6j sprzeciw w sprawie projektowanego ciqgu pieszego 
w zieleni (dot. 1.KXIZP), przylegajqcej bezposrednio do jego dzialki . Wnioskuje 0 odsuni~cie 

ciqgu od jego nieruchomosci z uwagi na fakt, i.e nie chce w sqsiedztwie dzialki ruchu 
kolowego. 

Pani Urszula Slusarz poinformowala, ze nie zgadza si~ na przeznaczenie jej dzialek na teren 
parku publicznego (dot. 2. ZP). Teren, na kt6rym zaprojektowano park jest og61nodost~pny 
i nieogrodzony i wnioskuje 0 zachowanie stanu istniejqcego. 

W odpowiedzi pani mgr ini.. arch. Anna Rainczuk poinformowala, ze sciezka sluzyc bydzie 
jedynie do ruchu pieszego do terenu zieleni parkowej 2.ZP. Ponadto stwierdzila, ze sqsiednia 
dzialka posiada \vydane warunki zabudowy z dojazdem od ul. Dworzysko. Wyjasnila, i.e 
w sprawie ustalen planu nalezy skladac uwagi, kt6re zostanq dokladnie przeanalizowane 
przez projektant6w planu. 

Po upewnieniu siy, ze nie ma wi~cej pyta6 pani A.Dyrkacz przypomniala 0 mozliwosci 
skladania uwag do przyj~tych ustalen, do dnia 28 grudnia 2012 r. Powiadomila, i.e uwagi 
nalezy kierowac do Prezydenta Miasta Rzeszowa, kt6ry b~dzie je rozpatrywal. 

Dyskusjy publicznq nad rozwiqzaniami przyj~tymi w projekcie MPZP Nr 182/9/2009 
w rejonie ul. Dworzysko i ul. Lanowej w Rzeszowie zakonczono 0 godz. 12.40 

III. Ustalenia z dyskusji 

- Uczestnicy zapoznali si~ z ustaleniami przyj~tymi w projekcie planu i procedurq jego 
sporzqdzania 
- Nie podj~to rozstrzygni~c w zakresie dyskutowanych zagadnien - mozliwosc wprowadzenia 
zmian w projekcie zostanie przeanalizowana na etapie rozpatrywania uwag. 

Protok61 sporzqdzono w 3 egzemplarzach, z przeznaczeniem: 

1) dla Prezydenta Miasta Rzeszowa 
2) do dokumentacji planistycznej 
3) do publicznego wglqdu 

Protok61 zawiera 4 ponumerowane strony. 

Rzesz6w, 5 grudnia 2012 r. 
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